
KS Besnica

Na volitve smo pripravljeni
BEžajoče se voKtve se izražajo tudi pri pripravah vseh DPO v naši KS. V

skladu s poslovnikom volilnih opravil in na podlagi sklepa predsedstva je
KK SZDL Besnica sklicala temeljno kandidadjsko konferenco, ki je bila v
četrtek, 6. februarja, v prostoru gostilne Alauf v Besnid. Dnevni red je bil
precej obširen, saj je obsegal devet točk.

Kratek povzetek najvažnejših
točk.

Po konstituiranju delovnega
predsedstva, izvolitev verifikacij-
ske komisije, zapisnikarja in overi-
teljev je predsednik KK SZDL
predal besedo predsedniku delov-
nega predsedstva tovarišu Božiču.
V uvodni točki je prebral predlog
poslovnika za delo TKK v KS Be-
snica. Razvila se je razprava o po-
slovniku. vendar bistvenih pro-
pomb ni bilo in je bil predlog v ce-
loti sprejet. Tovariš Židan, ki je bil
zadolžen za poročilo predsedstva
KK SZDL Besnica o poteku aktiv-
nosti pri pripravah na volitve, je
poročal o predvolilnih pripravah. ki
so pričele potekati že lani jeseni.
Tedaj so bili tudi sklicani terenski
odbori KK SZDL, kjer so člani evi-
dentirali možne kandidate za po-
samezne funkcije. V novembru in
decembru pa so bili sklicani zbori
občanov, na katerih so obravnavali
gradivo, oziroma so bili podani
poimenski predlogi možnih kandi-
datov za posamezne funkcije.

Po Židanovem poročilu je stekla
obravnava z uskladitvijo predlogov
možnih kandidatov za člane dele-
gacij za skupščine DPS in skupščine
samoupravnih interesnih skupno
sti. Glede na dejstvo, da je bilo za
opravljanje delegatskih mest v KS
Besnica predlaganih več kandida-
tov, ki so tudi že dali pisna soglasja.

je tekla razprava o dilemi: ali od-
prte ali zaprte kandidatne Hste. Pri-
sotni so se z dvigom rok soglasno
strinjali zodprtimi kandidatnimi K-
stami —z utemeljitvijo. da se tako
najbolj demokratično daje mož-
nost vsakemu volilcu, da odda glas
za najprimernejšega kandidata. Na
podlagi predlogov možnih kandi-
datov za opravljanje delegatskih
funkcij so navzoči z dviganjem rok
potrdili predloge tudi za:

— listo kandidatov za člane
združene delegacije v skupščinah
samoupravnih interesnih skupnosti
za vzgojo in izobraževanje. za razi-
skovalno dejavnost, za kulturo, za
zdravstvo in za telesno kulturo;

— listo kandidatov za člane
združene delegacije za skupščine
samoupravnih interesnih skupnosti
za otroško varstvo, za socialno
skrbstvo, za pokojninsko in inva-
lidsko zavarovanje, za zaposlova-
nje in za stanovanjsko gospodar-
stvo ter

— listo kandidatov za zbor de-
legatov za delegiranje v skupščino
družbenopolitične skupnosti.

Tovariš Božič, ki je vodil to raz-
pravo, je ob prisotnosti predstavni-
kov DPO prebral tudi predlog kan-
didatov za člane nove skupščine KS
in za opravljanje vodilnih funkcij v
KS.

Na konferenci, ki ji je prisostvo-
val tudi predsednik občinske kon-

ference SZDL tovariš Janez Lah, je
le-ta navzočim podal pregled mož-
nih kandidatov za vodilne funkcije
v skupščinah DPS in SIS, kandida-
tov za zvezni zbor skupščine SFRJ,
zbor republik in pokrajin ter za
člane predsedstva SRS, Prisotni so
enoglasno potrdili predloge mož-
nih kandidatov.

Naj omenim še to, da je bilo od
43 vabljenih prisotnih 28 občanov,
kar kaže na neresnost nekaterih,
posebno pri zadevah, ki se tičejo
vseh nas, saj nam ne more biti
vseeno, kdo nas bo zastopal v na-
slednjem mandatu v delegatskih in
drugih funkcijah.

SNEGU SMO BILI
DOSLEJ KOS

Zadnje sneženje je — tako kot v
mnogih drugih krajih povzročilo
nemalo težav tudi našim kooperan-
tom, ki imajo zadolžitve za pluže-
nje poti in cest. saj je od njih od-
visno, ali bodo občani prišb pravo-
časno v službo aK ne. No, večjih pri-
tožb ni bilo, ceste so bile pravoča-
sno splužene — marsikje so bile
celo bolje in hitreje kot v mestu.
Pohvala gre tudi našima voznikoma
avtobusa — Jugu in Čemetu, ki ne
glede na vremenske nevšečnosti
vestno opravljata svojo službo.

NA POPRAVILO CEST
OPOZARJAMO ŽE SEDAJ

Kljub temu, da je do pomladi še
daleč, nas trenutno nanjo najbolj
spominjajo ceste, saj bo tedaj še
več prometa, vse tiste kotanje, po
katerih vozimo, pa so sedaj tako
zakrite s snegom. Upamo, da bo
Cestno podjetje Ljubljana prišlo
kdaj pa kdaj tudi v našo KS in da bo
redneje opravljalo vzdrževalna
dela. Predvsem asfaltna prevleka v
Spodnji Besnici je na nekaterih
mestih popolnoma dotrajana in če
ne bo »krpanj« ali celo nove pre-
vleke, bo vožnja postala nemogoča.
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